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SPRAWOZDANIE nr 3 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Wtorek, 07.11.2023 godz 18.30 

  

Agenda: 
1. Uchwała dotycząca wykorzystania 1,5% ze zwrotu z podatku 

2. Relacja ze spotkania z p. dyrektor  

3. Zerówki – propozycja zakupu klocków na Mikołajki 

4. Bombka i Mikołąjki 

5. Facebook RR 

6. DOWAR i AKLA 

7. Zajęcia dodatkowe 

8. Rozliczenia: zwroty premii, tabela Jakuba 

9. Ślubowanie klas 1 

10. Wolne wnioski 

 

W zebraniu RR wzięło udział 25 osób, w tym 5 uczestników on-line (lista obecności do wglądu 

u Sekretarza RR). 

Spotkanie otworzył Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski. 

 

1. Przewodniczący RR przedstawił Uchwałę nr 5 w sprawie wykorzystania na cele statutowe 

szkoły kwoty w wys 7575,30 otrzymanej z 1,5% zwrotu podatku. 

RR jednogłośnie przyjęła Uchwałę. 

 

2. Relacja ze spotkania z panią Dyrektor Dorotą Smolińską. 

18.10 w godz 13.00-15.10 odbyło się spotkanie Dyrekcji i zarządu RR w składzie: 

- Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski 

- Z-ca Przewodniczącego Artur Leszczyński 

- Sekretarz RR Magdalena Mierzejewska 

Omówione na spotkaniu z p. Dyrektor sprawy są opisane w Sprawozdaniu ze spotkania 

dostępnym na stronie RR. 

● W trakcie zebrania RR Artur Leszczyński przedstawił stanowisko RR dotyczące 

systemu punktacji – niezgodność ze Statutem Szkoły, a także odpowiedź p. Dyrektor 

dotyczącą zmiany punktacji z zachowania. Pani dyrektor zobowiązała się omówić 

uchwałę RR z Radą Pedagogiczną.  Ewentualna zmiana w punktacji zachowania może 

zostać wprowadzona najwcześniej od 2 semestru. Artur Leszczyński zaproponował, 

by przesyłać mu drogą mailową informacje o absurdach związanych z systemem 

punktowym (np. fakt, że dzieci nie jedzą pełnych obiadów bo obawiają się ujemnych 

punktów za spóźnienie na lekcję) 

● Przekazano rozwiązanie wprowadzone przez Dyrekcję aby usprawnić wydawanie 

obiadów (szczegóły w sprawozdaniu ze spotkania z Dyrekcją). 

● Maria Kiser zgłosiła propozycję wydłużenia kolejnej przerwy do 20min- by dzieci nie 

musiały być zwalniane z lekcji na obiady. 
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● Przekazano informacje na temat hali pneumatycznej Rafał Krzyżanowski dowiedział 

się, że hala nie może być postawiona, gdyż Klub ATP nie złożył wniosku o pozwolenie 

na budowę hali do Starostwa Powiatu. 

Pozostałe informacje na temat spotkania z Panią Dyrektor są umieszczone na stronie 

Rady. 

  

3. Zakup Klocków do Małej Szkoły. 

Na prośbę wychowawców, przedstawiciele zerówek zgłosili zapotrzebowanie doposażenia 

małej szkoły w klocki Lego. RR jednogłośnie wyraziła zgodę na sfinansowanie zakupu. 

Zakupem mają zająć się przedstawiciele zerówek razem z Z-cą Przewodniczącego ds. Małej 

Szkoły – Julią Tomczuk. Klocki maja zostać przekazane do Małej Szkoły w Mikołajki. 

 

4. Bombka i Mikołajki 

Mikołajki – Zakupem słodyczy na poczęstunek Mikołajkowy zajmą się Rafał Krzyżanowski i 

Artur Leszczyński. W rolę Mikołaj wcieli się Przewodniczący Rafał Krzyżanowski, Śnieżynką 

będzie Aleksandra Kępka. 

 

Bombka – Powołano Komisję ds. Bombki Rodzinnej w składzie: 

- Jagna Ukleja 

- Anna Bekier 

- Magdalena Mierzejewska 

- Jakub Skonieczny 

Ustalono daty konkursowe: 

- prace w 3 kategoriach wiekowych należy składać do 03.12.2023. 

Ogłoszenie laureatów odbędzie się 11.12.2023. 

Prace konkursowe zostaną wystawione na sprzedaż. Kiermasz odbędzie się w dniu zebrania 

z rodzicami 11.12.2023. Dochód z kiermaszu zostanie przekazany na zakup środków 

czystości dla Ośrodka Rehabilitacyjno-Terapeutycznego dla Dzieci Niepełnosprawnych w 

Blizne Jasińskiego. 

O przygotowanie plakatów informacyjnych  Przewodniczący ma poprosić prowadzącą 

zajęcia plastyczne -p.Dorotę Samborską. 

 

5. Facebook RR – Julia Tomczuk zdała sprawozdanie z działania strony FB RR. 

Zaproponowano by włączyć w tworzenie tej strony młodzież z klas 8. Julia Tomczuk 

zadeklarowała swą osobę jako moderatora treści. 

Zaproponowano: 

- dodanie informacji o działalności Młodzieżowej Rady Gminy 

- podlinkowanie strony FB na oficjalnej stronie Rady Rodziców. 

 

6. DOWAR i AKLA 

Na prośbę Marii Kiser do komisji DOWAR dołączono kolejnego członka w celu usprawnienie 

opiniowania wniosków. Nowym członkiem komisji został Jerzy Prorok. 

Wyznaczono termin końcowy wpływania wniosków o dofinansowania dla klas z obu 

programów - przed ostatnim zebraniem rodziców (13.05). 

RR podjęła dyskusję, czy warunkować wypłatę dofinansowań od wpłaty składek przez daną 

klasę. Ze względu na brak jednomyślności w tej kwestii RR postanowiła nie zmieniać zasad 

związanych z wypłatami. 

 

7. Zajęcia dodatkowe 
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Karty zgłoszenia uczestników wpływają do Magdy Czech, Rozliczeniem finansowym zajęć 

zajmuje się Marta Rogozińska. 

RR będzie prowadziła monitoring zajęć dodatkowych, osobami  odpowiedzialnymi za ten 

temat są  Magda Czech i Rafał Krzyżanowski. 

 

8. Rozliczenie wpłat na RR i zwroty. 

Do 7.11 na konto RR wpłynęło 11 wpłat. Uruchomiono 6 zwrotów premii. 

Skarbnik RR- Marta Rogozińska zaapelowała do przedstawicieli klas, by razem z wpłatą na 

RR przesyłali wniosek o zwrot premii oraz listę wpłat. 

Przewodniczący przedstawił tabelę rozliczeń przygotowaną przez Jakuba Jarzyńskiego. 

Tabela stanowi narzędzie dające możliwość całkowitego kontrolowania wydatków RR. 

Rada Rodziców przyjęła taką metodę rozliczania wydatków obowiązującą od spotkania. 

 

9. Ślubowanie klas 1. 

Przewodniczący omówił wprowadzoną do Preliminarza linię budżetową – dofinansowanie 

poczęstunku na ślubowanie klas 1. Motywem wprowadzenia tej linii było zachęcenie nowych 

członków naszej szkolnej społeczności do aktywnego udziału w życiu szkoły oraz do wpłat na 

RR. 

 

10. Wolne wnioski: 

● Agata Kłódkiewicz zgłosiła pomysł złożenia do Gminy pisma z prośbą o zmianę 

organizacji ruchu na ul. Polnej (zakaz parkowania wzdłuż ulicy przynajmniej po jednej 

stronie ulicy).Konieczność takiego pisma umotywowała bardzo trudnymi warunkami 

związanymi z dojazdem do szkoły, zwłaszcza w godzinach szczytu. Brak swobodnego 

przejazdu dla autobusu szkolnego, gdy po obu stronach ulicy są zaparkowane 

samochody, trudności z minięciem pojazdu jadącego z naprzeciwka; samochody 

zaparkowane na chodnikach utrudniają przemieszczanie się pieszych i istotnie 

obniżają poziom bezpieczeństwa pieszych użytkowników ruchu. 

● Agata Kłódkiewicz poinformowała o zbiórce świątecznej na rzecz Ośrodka 

Rehabilitacyjno-Terapeutycznego dla Dzieci Niepełnosprawnych w Blizne 

Jasińskiego. Zaproponowano by w zbiórkę zaangażować szkolne koło wolontariatu. 

(ŚRODKI CZYSTOŚCI – Przewodniczący ma otrzymać mailowo oficjalną informację 

o zbiórce) 

● Maria Kiser zgłosiła konieczność zakupu podręczników do j. niemieckiego dla klas 4 

● RR dopyta p. Dyrektor o dni dyrektorskie  (czy wszystkie dni dyrektorskie zostały 

wymienione w kalendarzu na rok szkolny) 

● Przewodniczący zaproponował stworzenie listy spraw wciąż powracających t.j. ciężar 

plecaków, możliwość korzystania z podręczników, organizacja obiadów itp., a 

następnie umieszczenie jej na stronie Rady z komentarzem Pani Dyrektor. 

Rafał zobowiązał się do jej sporządzenia. 

● Zostało zgłoszone zapotrzebowanie na dostęp do kodów do podręczników 

elektronicznych (zwłaszcza w sytuacjach awaryjnych, gdy uczeń jest chory, lub gdy 

zapomni podręczników/ćwiczeń ze szkoły) 

 

 

 

O godz. 20.58 Przewodniczący zakończył zebranie. 


